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Van: @gelderland.nl>
Verzonden: dinsdag 16 maart 2021 15:53
Aan: '
CC:
Onderwerp: RE: aanbesteding bouwrijp maken

Na telefonisch overleg (om even na te gaan of er een relatie was met de aankoop van de boerderij in dit zelfde gebied 
hetgeen niet het geval is) is de conclusie wat de provincie betreft dat hier geen goedkeuring voor nodig is gezien het 
volgende: 
 

- Dit is reeds eerder besloten (ruim voor 26 januari 2021). 
- Er volgt geen nieuw college of raadsbesluit 
- Het is uitvoering van een eerder door de raad vastgestelde grondexploitatie (het is ook geen bijstelling) 

 
Morgen is er nog overleg over de aankoop van de boerderij, want daarvoor zal goedkeuring wel nodig zijn. 
 
Volgens mij is het zo duidelijk, maar mochten er nog vragen zijn dan hoor ik die graag. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 

 
Adviseur Interbestuurlijk Toezicht 
 

 | sms of whatsapp  | @gelderland.nl | www.gelderland.nl 
linkedin.com/in/   
werkdagen: maandag | dinsdag | woensdag | donderdag | vrijdagochtend 
 

 
 

Van:  @barneveld.nl>  
Verzonden: dinsdag 16 maart 2021 11:01 
Aan:  @gelderland.nl>;  @gelderland.nl> 
CC: ' @scherpenzeel.nl> 
Onderwerp: FW: aanbesteding bouwrijp maken 
Urgentie: Hoog 
 
Hi allen, 
 
Is het mogelijk dat jullie zsm reageren op onderstaande vraag? Gezien er geen begrotingswijziging komt lijkt het ons 
dat er geen goedkeuring van GS nodig is. Graag een bevestiging! 
 
Groeten   
 

Van:  @barneveld.nl>  
Verzonden: dinsdag 16 maart 2021 10:36 
Aan:  @barneveld.nl> 
Onderwerp: FW: aanbesteding bouwrijp maken 
Urgentie: Hoog 
 
Hoi , 
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Wil je deze doorsturen naar   ter afstemming/bevestiging van onze lijn (  wil vandaag of morgen 
gunnen). Het zijn uitgaven in een vastgestelde grex, dus heeft geen begrotingswijziging tot gevolg. m/i geen 
goedkeuring GS nodig. 
Is wel fijn als  dit bevestigt. 
 
Groet, 

 
 

Van:  @barneveld.nl>  
Verzonden: maandag 15 maart 2021 14:30 
Aan:  @barneveld.nl> 
CC:  @barneveld.nl>; @barneveld.nl> 
Onderwerp: aanbesteding bouwrijp maken 
Urgentie: Hoog 
 
Hoi  , 
 
Ik heb je net geprobeerd te bellen. In het kader van de nieuwe woonwijk Bloemendal hebben wij voor het bouwrijp 
maken fase 1 de aanbestedingsprocedure gestart. Inmiddels is er 1 bedrijf overgebleven die we het werk willen gaan 
gunnen. 
Het gaat om een bedrag van ca. 4 a 5 miljoen. Moeten we hiervoor ook nog toestemming vragen bij de provincie? 
 
Met vriendelijke groet, 
 

 
Projectmanager Ruimtelijke Ontwikkelingen 

 
Postbus 63, 3770 AB Barneveld | Raadhuisplein 2, 3771 ER Barneveld | 

 |    @barneveld.nl | www.barneveld.nl 
 

Deze e-mail en eventuele bijlage(n) zijn alleen bestemd voor de geadresseerde.  Als u 
dit bericht onbedoeld heeft ontvangen verzoeken wij u het te vernietigen en de 
afzender hierover te informeren. Het is niet toegestaan om een bericht of bijlage die 
niet voor u bestemd is te vermenigvuldigen, openbaar te maken dan wel te verspreiden. 

 




